
Van: Fractie SP  
Verzonden: woensdag 27 december 2017 16:01 
Aan: Griffie-Hilversum <griffie@hilversum.nl> 
Onderwerp: Vragen en adviezen voor het College.. Het centrum is OOK een BUURT  
  
Geacht college, 
  
We hebben vernomen dat er een buurtdeal centrum is. Heel goed! 
Graag vragen wij extra aandacht voor de meer dan 9000 (zie ook bijlage ) inwoners van het centrum. 
Enige zorgen hebben we over het informeren en betrekken van de inwoners van het centrum bij alle 
plannen en ontwikkelingen die er spelen. 
Wij zien dat er voor bedrijven een relevante vertegenwoordiging is in de vorm van stichting centrum. 
Echter er is geen wijkvereniging centrum. 
Op losse onderdelen worden bewoners soms goed geïnformeerd. Maar over grotere plannen is dit 
minder en minder georganiseerd het geval. 
In al het geweld van de centrumontwikkelingen lijken bewoners een beetje onder te sneeuwen. En 
dat kan wat de SP betreft niet de bedoeling zijn! Hier krijgen we ook signalen over. 
Wij denken aan burgerparticipatie rondom het nieuwe evenementenkader en bijvoorbeeld het 
besluit van het college over koopzondagen. Belangrijke besluiten die invloed hebben op de inwoners 
van het centrum. En zo zijn er nog veel meer te benoemen. 
  
Buurt smeden 
Wij adviseren het college werk te maken van het ‘smeden’ van de buurt. Zeker nu er nog van alles in, 
over en rondom het centrum te gebeuren staat en Versa heeft aangegeven dienstverlening (nog) niet 
in het centrum aan te bieden. Wij denken aan het her-ontwikkelen van het Stationsplein, eventuele 
verhuizing va de bibliotheek, de effecten van elke zondag koopzondag tot mei 2018 en het 
vastgestelde evenementenkader en de veelheid van evenementen in het centrum. Dit laatste maakt 
het centrum levendig maar er dient ook rekening gehouden te worden met de inwoners van het 
centrum! 
  
De SP heeft hiervoor een aantal voorstellen 

1. Inventariseer de verschillende ontwikkelingen en de mogelijkheden die inwoners hebben om 
hier in of bij te participeren. Maak hiervan een overzicht digitaal en hard copy en verspreid 
dit onder de centrum bewoners, inclusief een contactpersoon! Zodat mensen weten wat er 
speelt in hun buurt. Zorg dat dit ook op de gemeentelijke website komt bij informatie over 
uw buurt https://www.hilversum.nl/Home/Inwoner/Uwbuurt/Wijken/Centrum (overigens is 
dit ook voor andere wijken heel handig de informatie die daar nu staat is summier.) 

2. Organiseer in de eerste drie maanden van 2018 een grote inwoners bijeenkomst 
iswm  maatschappelijke organisaties en stichting centrum (de uitnodiging huis aan huis hard 
copy en digitaal verspreiden) om de inwoners te informeren over de plannen en de 
mogelijkheden die zij hebben om hun wensen, zorgen of ideeën te uiten en of te 
participeren. 

3. Zorg dat het  huis van de buurt (bij het leger des Heils) goed gefaciliteerd wordt. Zorg voor 
een buurtcoördinator me voldoende uren, wijk-opbouwwerker en jongerenwerk (en een plek 
waar jongeren heen kunnen) in het centrum.  

4. Er was ooit een soort van klankbord van bewoners voor het centrum. Hou die in stand, blaas 
die nieuw leven, breid hem uit  in en bespreek alle gemeentelijke plannen met hen en vraag 
hen om advies. 

  
En een aantal vragen 
1. Op de website van de gemeente 
Hilversum  https://www.hilversum.nl/Home/Inwoner/Uwbuurt/Wijken/Centrum staat te lezen dat er 
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een wijkmanager is. Wie is die wijkmanager? En  van welke organisatie is die dan? En wat doet de 
wijkmanager? Hoe is de wijkmanager bereikbaar? 
2. Ook staat hier Cis van Beurzen, Versa Welzijn nog benoemd. Maar die is daar nu of straks niet 
meer actief nemen wij aan? Wie dan wel? En hoe is die persoon bereikbaar?  
3. Kan de wijkanalyse voor het centrum ook beschikbaar gemaakt kunnen  worden voor inwoners van 
het centrum? Ziebijvoorbeeld ook informatie bij wijk zuid-oost wij achten dit heel zinnig 
https://www.hilversum.nl/Home/Inwoner/Uwbuurt/Wijken/Zuidoost 
4. Zorgt u dat de informatie voor de inwoners (digitaal en op andere wijze) weer kloppend is? 
  
Wij horen graag van u of u iets met onze adviezen kan en krijgen graag antwoord op onze vragen.  
Een gemeentelijke stevigere rol bij het smeden van de buurt centrum lijkt ons hier heel zinnig! 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Fractie SP 
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